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sredstev, iskanjn aajcenejiega izva-
jalca dd, pa potem, ko je nehalo na-
gajati vreme, jo končno urejena fa-
sada na glasbeni šoli.

Odbor za upravljanje s poslovno
zgradbo pri KS Kodeljevo, ki je bil
letos na aovo izvoljen, pa bo imel Se
precej dela in skrbi. Stavba je stara in
potrcbna poprarfl. TVemrtno teče
tudi postopek za prenos zgradb Ob
Ljubljanid 63 in 36 na KS Kodelje-
vo, vkljuino z vpisom v zemljttko
knjigo, kar bi aaj btkt stoijeno že
pred leti.

Potrebe po prostorih za detovanje
samoupravnih organov KS, DPO in
druitev pa so vsak dan nujaejie.
Upokojcnci so sicer uspeli priti do
svojega prostora, nladnn pa ie
vedno ne. Tudi DPO so stbnjene v
eni sobid Hd. Proslorski problemi
Centra za sotialno ddo pa so menda
že vsem znani.

Včasib bi bilo morda vredno po-
shižiti M aictode »Ribnttaaov« in

raziirill zgradbo.
SKRATKA: Upravnemu odboni

želinio še mnogo delovne vneme in
nspehov pri njegovein delu.

AC

• Posnemanja
vreden zgled

Zobna ordinacija na OŠ Ketteja in
Murna je bila ustanovljena s po-
močjo delavcev šole, zdravstvenega
doma, regionalne zdravstvene skup-
nosti in nenazadnje šolarjev, ki so z
dobro organiziranim zbiranjem od-
padnega papirja prispevali svoj
delež. Opremili smo jo po najboljših
takratnih možnostih. Le zobozdrav-
niški stol je nagajal že od vsega za-
četka, saj je bil to stol, ki ga je stoma-

tološka klinika že odpisala, a so ga
prizadevni delavci šole usposobili to-
liko, da je delo steklo.

V ordinaciji delata dve ekipi in
skrbita za zdravje zob učencev
osnovnih šol Ketteja in Murna, Karla
Destovnika-Kajuha in Hrušice. Am-
bulantni čas traja kar 12 ur, od 7. do
19. ure vse delavnike, iz meseca v
mesec, iz leta v leto. Dotrajani stol in
okvare turbinskega nastavka (obe
ekipi sta delali le z enim) pa so nas
spravljale v slabo voljo.

Čisto nepričakovano pa je aprila
letos na naš naslov prišlo pismo iz KS
Kodeljevo, s katerim so nas obvesti-
li, da želi komisija za zdravstvo pri
svetu KS izboljšati zobozdravstveno
varstvo Kodeljevčanov. Pozvala nas
je za predloge, s katerimi aparati
bi izboljšali opremljcnost naše ordi-
nacije in strokovno opravičili nabavo
predvidene opreme.

Priznamo, da smo na dopis odgo-
vorili z velikim veseljem, a z malo

mero upanja, čeprav nismo zaprosili
za nič takega, kar ne bi nujno potre-
bovali. Zdelo se nam je, da 70 tisoča-
kov, kolikorpribližno velja nov stol in
turbinski nastavek, KS le ne bi zmo-
gla. Nemogoče pa je postalo raogoče!
Vsestransko prizadevanje in velika
mera posluha sveta KS sta rodila sad.
Štiridesetim tisočakom iz KS Kode-
ljevo se je najprej pridružilo še deset
tisočakov iz KS Hrušica in nato Še
dvajset tisočakov iz KS Štepanjsko
naselje. Rezultat akcije je bil hitro
viden. Že 30. junija je bil novi zo-
bozdravniški stol montiran — na ve-
iiko veselje otrok in vseh, ki delamo v
tej ordinaciji.

Opisana akcija je vredna večje
pohvale. Prepričani smo, da se nam
bosta skrb in trud za naše otroke prav
gotovo tako ali drugače obrestovala.
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Zobna ambulanta
na OŠ Ketteja in Murna


